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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI BISTRIŢA 
COMPARTIMENT PREGĂTIRE DOCUMENTE 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat azi 16.08.2023 în şedinţa extraordinară  

a Consiliului local al municipiului Bistriţa 
 
Şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa se desfăşoară 

prin mijloace electronice de comunicare, la care participă: consilierii locali ai 
municipiului Bistriţa, domnul Turc Ioan Primarul municipiului Bistrița; domnul 
Hangan Sorin Viceprimarul municipiului Bistriţa; domnul Stan Călin Viceprimarul 
municipiului Bistriţa; domnul Găurean Florin Nicolae – Administratorul public al 
municipiului; doamna Gaftone Floare – secretar general al municipiului; Coceşiu 
Liliana – director executiv Direcţia Dezvoltare Durabilă 2030; Scurtu Nicolae – 
director executiv Direcţia Economică; Pop Monica – arhitectul şef al municipiului; 
Bogatean Adriana Silvia – consilier juridic Compartimentul Pregătire Documente; 
Cionca Terezia Tanţa – consilier Compartimentul Pregătire Documente; Suciu 
Anca – consilier Compartimentul Pregătire Documente; Deac Bogdan – Serviciul 
Tehnologia Informaţiei, reprezentantul Societăţii Loyal SRL. 
 

Şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa a fost 
convocată prin Dispoziţia Primarului municipiului Bistriţa nr.630/10.08.2023, care a 
fost adusă la cunoştinţă publică în mass-media locală şi prin afişare pe site-ul 
primăriei. 

 
Se intonează Imnul de stat al României. 
Domnul preşedinte de şedinţă Brici Tiberius-Daniel face prezenţa consilierilor. 

Sunt prezenți 18 consilieri din 20 de consilieri locali în funcție. Absenţi următorii 
consilieri: Elisei Radu Claudiu şi Săsărman Lucia Augusta. 

Şedinţa este legal constituită. 
Preşedintele de şedinţă supune atenţiei ordinea de zi care cuprinde 

următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr.145/09.08.2023 privind acordul introducerii a doi noi 

parteneri, respectiv UAT Comuna Ilva Mare din județul Bistrița-Năsăud și UAT 
Comuna Sărățeni din județul Mureș în cadrul acordului de parteneriat aferent 
proiectului ”Implementarea a 3.000 km de trasee cicloturistice la nivel național” 
din Investiția I.4 ”Implementarea a 3.000 km de trasee cicloturistice la nivel 
național” finanțat din PNRR,  Componenta 11 – Turism și cultură 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii: Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

2. Proiect de hotărâre nr.146/09.08.2023 privind aprobarea depunerii proiectului 
„Centrul de zi pentru persoane adulte cu handicap neuropsihic si mental, in 
municipiul Bistrita” în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență - 
COMPONENTA 13 Reforme Sociale, Tinta 396, Investitia I2 Reabilitarea, 
Renovarea si dezvoltarea infrastructurii sociale pentru persoanele cu dizabilitati 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii: Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

3. Proiect de hotărâre nr.147/09.08.2023 privind aprobarea Planului integrat de 
acțiune al municipiului Bistrița în cadrul inițiativei europene ”Acordul orașelor 
verzi” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii: Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 
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Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu 16 

voturi „pentru”. Domnii consilieri Pavelean Nicolae şi Suciu Emil Marian nu votează. 
 
Se trece la primul punct al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

nr.145/09.08.2023 privind acordul introducerii a doi noi parteneri, respectiv 
UAT Comuna Ilva Mare din județul Bistrița-Năsăud și UAT Comuna Sărățeni 
din județul Mureș în cadrul acordului de parteneriat aferent proiectului 
”Implementarea a 3.000 km de trasee cicloturistice la nivel național” din 
Investiția I.4 ”Implementarea a 3.000 km de trasee cicloturistice la nivel 
național” finanțat din PNRR,  Componenta 11 –Turism și cultură. 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorităţii absolute a consilierilor în funcţie. Avizul comisiilor de specialitate reunite 
ale consiliului local este favorabil. 

Domnul preşedinte de şedinţă – propun o renumerotare a articolelor şi 
aliniatelor din anexa la proiectul de hotărâre. Este vorba despre o îndreptare de 
eroare. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot propunerea făcută, care se aprobă cu 
17 voturi „pentru”. Domnul consilier Suciu Emil Marian nu votează. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerea 
aprobată, care se adoptă cu 17 voturi „pentru”. Domnul consilier Suciu Emil Marian 
nu votează. 

 
Se trece la punctul 2 – Proiect de hotărâre nr.146/09.08.2023 privind 

aprobarea depunerii proiectului „Centrul de zi pentru persoane adulte cu 
handicap neuropsihic și mental, în municipiul Bistrița” în cadrul Planului 
Național de Redresare și Reziliență - Componenta 13 Reforme Sociale, Tinta 
396,  Investitia I2 Reabilitarea, Renovarea și dezvoltarea infrastructurii sociale 
pentru persoanele cu dizabilități. 

Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
absolute a consilierilor în funcţie. Avizul comisiilor de specialitate reunite ale 
consiliului local este favorabil. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care adoptă cu 
17 voturi „pentru”. Domnul Suciu Emil Marian nu votează. 

 
Se trece la punctul 3 – Proiect de hotărâre nr.147/09.08.2023 privind 

aprobarea Planului integrat de acțiune al municipiului Bistrița în cadrul 
inițiativei europene ”Acordul orașelor verzi”. 

Proiectul de hotărâre cuprinde 4 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
absolute a consilierilor în funcţie. Avizul comisiilor de specialitate reunite ale 
consiliului local este favorabil. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se cu 17 
voturi „pentru”. Domnul Suciu Emil Marian nu votează. 

 
Doamna secretar Gaftone Floare – domnule preşedinte de şedinţă, două 

minute. Stimaţi consilieri, în baza art.29 alin.(2) din Regulamentul de Organizare şi 
Funcţionare a Consiliului local al municipiului Bistriţa, rog preşedinţii de comisii să 
organizeze cât mai repede şedinţe de început de lună. Printr-o adresă din 
12.07.2023, adresa 59572, v-am adus la cunoştinţă câteva probleme şi importante 
şi urgente, printre care şi faptul că v-am reamintit că în luna octombrie expiră Planul 
de Urbanism General al localităţii. Astăzi am solicitat proiectul de hotărâre, încă nu 
este finalizat. Rog comisiile să se întrunească pentru o analiză atentă. 



3 

De asemenea, proiectul de hotărâre privind locuinţele colective mici este o 
variantă modificată, îmbunătăţită, de asemenea vă rog să reanalizaţi pentru că ne 
creează foarte mari probleme în interpretarea prevederilor din PUG-RLU. Sigur că 
aici sunt mai multe aspecte sesizate, nu vreau să vă reţin, însă la punctul 10 am 
rugat să se urgenteze formularea unor răspunsuri către cetăţeni. Dumneavoastră 
aţi fost cei care aţi spus că veţi invita cetăţenii la nişte discuţii aprofundate pe 
aspectele sesizate de dânşii. Eu am revenit cu adresă şi în 19.06.2023, adresa 
62374, şi recent v-am trimis pe e-mail adresa 79526/08.08.2023.  

Rugămintea mea este să solicitați și serviciului de specialitate un punct de 
vedere și să fie o analiză așa cum se cuvine. 

Domnul primar Turc Ioan – domnule președinte o scurtă intervenție. Doamna 
secretar general a participat la ultima ședință CTATU dar probabil că a uitat, că 
sigur, e vară și zilele sunt lungi. Urmează ca să reintrăm în CTATU pentru o analiză 
cât mai aprofundată. Am început discuțiile, membrii CTATU au solicitat un timp de 
gândire și în viitoarea ședință CTATU vom intra cu un singur punct pe ordinea de 
zi, cu locuințele colective. Nu avem ce să discutăm între timp, până nu avem un 
punct de vedere al specialiștilor. 

Doamna secretar Gaftone Floare – dar punctul de vedere al comisiei de 
urbanism, comisiei juridice poate fi înaintat şi în CTATU. 

Domnul primar Turc Ioan – punctul de vedere al comisiei, care nu este 
formată din specialiști în urbanism, va fi dat în urma punctului de vedere al 
arhitecților, al specialiștilor, doamnă. 

Doamna secretar Gaftone Floare – domnul primar, suntem în mare întârziere 
și o dată cu prelungirea PUG, trebuie să știm ce facem. Eliminăm colectivele mici 
din conținutul PUG? Adăugăm, explicităm? Ce facem? Deci eu cred că suntem într-
o mare întârziere și de asta am îndemnat consilierii să analizeze atât petițiile 
consilierilor, cât şi cele trei adrese adresate, înaintate Consiliului Local de către 
secretar. Este de notorietate că mi se interzice să mă adresez unor instituții, dar 
măcar Consiliului Local mă pot adresa. Vă mulțumesc pentru înțelegere și aștept o 
analiză aprofundată.  

Domnul primar Turc Ioan –  da, doar cât ați uitat conținutul şedinţei. 
Doamna secretar Gaftone Floare – eu nu am uitat domnul primar, este în 

mare secretomanie. Deci documentul înaintat CTATU nu-l știe nici comisia de 
urbanism, nu-l știe nici secretarul general, nu-l ştie nici un funcţionar din cadrul 
Serviciului Urbanism. Îmi pare rău că mă atacaţi pe plen, răspunsul este pe 
măsură. 

Domnul primar Turc Ioan – doamnă, cred că exageraţi. Cred că exageraţi, 
da? Aveți foarte mult timp la dispoziție și exageraţi. 

Domnul preşedinte de şedinţă Brici Tiberius Daniel – mulțumim domnule 
primar, mulţumim doamna Gaftone, vă mulțumim că ați participat la ședință, vă 
urez o după-amiază plăcută și toate probabil că se vor rezolva în comisia CTATU.  

 
 
         PREȘEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                            SECRETAR GENERAL 
           BRICI TIBERIUS DANIEL                                GAFTONE FLOARE 

 
 
 

Redactat, 
Consilier SUCIU ANCA EMILIA 

 
SA.ex.3. 


